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PROFESIONĀLĀS IZGLĪTĪBAS KOMPETENCES CENTRS
KULDĪGAS TEHNOLOĢIJU UN TŪRISMA TEHNIKUMS (KTTT)

PADOMES SANĀKSMES PROTOKOLS Nr.5

2020. gada 27. janvārī Kuldīgā

Sanāksmi vada: tehnikuma direktore Dace Cine

Protokolē: direktores vietniece sociālajā un audzināšanas jomā Gunita Urbāne

Piedalās: Gunita Štorha (SIA „Viesu nams „Mazsālijas””); Inese Kļaviņa (direktores
vietniece izglītības jomā); Astrīda Zeile (direktores vietniece praktiskajā mācībā un
DVB); Ivars Asnis (Autotransporta un loģistikas metodiskās nodaļas vadītājs), Vita
Strautiņa (Ēdināšanas un restorānu pakalpojumu metodiskās nodaļas vadītāja);
Mārtiņš Mednieks (Galdnieku, mēbeļu dizaina un restaurācijas metodiskās nodaļas
vadītājs); Iveta Roga (Tūrisma, viesnīcu un skaistumkopšanas metodiskās nodaļas
vadītāja); Renārs Sakne (attīstības stratēģijas un iepirkuma speciālists); Vita Treilone
(Vecāku padomes pārstāve); Linda Eglīte (Vecāku padomes pārstāve); Liene Ciņķe
(Vecāku padomes pārstāve); Anita Guļaško (Vecāku padomes pārstāve); Daiga
Strēlniece (Vecāku padomes pārstāve); Ludmila Valkovska (Vecāku padomes
pārstāve); Aiva Martinova (Vecāku padomes pārstāve); Rita Grīnberga (Vecāku
padomes pārstāve); Kristiāna Kleinberga (Vecāku padomes pārstāve); Sarmīte
Grose (Vecāku padomes pārstāve); Zita Kronberga (Vecāku padomes pārstāve);
Līga Budrecka (Vecāku padomes pārstāve); Nora Ziemele (Studentu padomes
vadītāja); Iveta Asne (studente); Artūrs Pelčers (students); Agija Grišina (studente);
Una Kumerdanka (studente); Edīte Auziņa (studente); Aivis Vilks (students).

Izskatītie jautājumi:

1. Tehnikuma Padomes priekšsēdētāju maiņa.
Par PIKC Kuldīgas Tehnoloģiju un tūrisma tehnikuma Padomes
priekšsēdētāju tiek izvirzīta un apstiprināta uzņēmēja Gunita Štorha.

2. PIKC Kuldīgas Tehnoloģiju un tūrisma tehnikuma darba analīze 2018./2019.
- 2019./2020., attīstības stratēģija, SAM, operatīvie darbi.

3. Tehnikuma mācību un audzināšanas darbs Studentu padomes skatījumā.
4. Tehnikuma ieguldījums studentu sociālo prasmju attīstībā.
5. Tehnikuma sadarbības attīstība ar augstskolām virzībā uz izaugsmi par

Ekselences centru.

Sanāksmi vadīja: D.Cine

Protokolēja: G.Urbāne


